
                             Izvod iz Zapisnika 10. sjednice Školskog odbora 

                                               održane 05.10.2022. u 18,00 sati 

Nazočni : ravnateljica Škole Vesna Orešković, računovotkinja Škole Ljubica Nađ 

članovi Školskog odbora: Stella Ilić, Ana Šulentić , Josip Fabijanić, Lucija Gegić,  

                 Anita Poslon, Ivana Sladić Kljajić 

Odsutni:  Ljiljana Begović 

Ad1.  

Zapisnik sa prethodne sjednice je jednoglasno verificiran 

Ad.2. 

Računovotkinja Škole upoznala je članove Školskog odbora s rebalansom proračuna za 2022. 

.Rebalans je jednoglasno prihvaćen.  

 

Ad.3. 

Na prijedlog ravnateljice Škole, a nakon provedene rasprave na Učiteljskom vijeću i Vijeću roditelja, 

Školski odbor je donio Godišnji plan i program rada Škole i Školski kurikulum za 2022./2023. godinu. 

 

Ad4. 

Ravnateljica je podnijela Izvješće o  stanju sigurnosti u školi i planiranim preventivnim programima. 

Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 

 

Ad5. 

Ravnateljica je upoznala članove Školskog odbora s pristiglim molbama za zakup školske sportske 

dvorane u školskoj godini 2022. /2023. . Posebno je izdvojila klubove koji dvoranu koriste kroz Program 

javnih potreba Grada Zagreba u svrhu poduke, a bez plaćanja naknade. Članovi Školskog odbora 

suglasni su da se, prema prijedlogu ravnateljice, Gradskom uredu za obrazovanje, sport i mlade upute 

prijedlozi Ugovora za najam dvorane.  

Mlađe skupine HKPD Bosiljak i Udruga Liepe moje Čučerje zelene održavat će svoje probe ( folklor, 

zbor i tamburaši) u holu Škole i učionici glazbene kulture bez plaćanja naknade dok se ne izgradi Dom 

kulture (u kojemu su održavali svoje probe, a koji je srušen u potresu) ili dok se ne  iznađe neko drugo 

rješenje.  

 

Ad.6. 

Ravnateljica informira Školski odbor o aktualnoj kadrovskoj problematici. Škola je dobila suglasnost 

MZO za zapošljavanjem stručnog suradnika socijalnog pedagoga. Nakon dobivene suglasnosti za 

raspisivanje natječaja, isti je objavljen 26.09. 2022.. Škola je dobila odbijenicu MZO za nadopunom 

radnog vremena spremačice u PŠ Dankovec ( s 5 na 8 sati rada dnevno). Ravnateljica je napomenula 

da PŠ Dankovec radi u 2 smjene i ima skupinu produženog boravka te da je dosadašnja satnica 

nedostatna budući da u PŠ nema drugog tehničkog osoblja. 

Školski odbor jednoglasno je prihvatio novi tekst Pravilnika o Kućnom redu OŠ Čučerje.  

Ravnateljica je obavijestila o aktualnostima iz života Škole ( Državna smotra zadruga, manifestacija 

Jesen u Dubravi, Dani kruha - Dani zahvalnosti za plodove zemlje, izvanučionička nastava). 

 

Sjednica je završila u 19, 10 sati. 

 

 


